
Tek v naravi
Skupina zavzetih lekačev se je slučajno zbrala na tekaških

stezah okoli Ježice. Da bi rekreacija potekala bolj organizirano so
se zmenili, da se zberejo dvakrat tedensko, v ponedeljek in
četrtek, ob določeni uri in tečejo na Rašico. Potem so ustanovili
tekaško sekcijo v klubu Rekreacija Ježica. Sekcija šteje 45
članov, od tega kar 16 žensk. Letna članarina je 500 dinarjev. Po
napornem toda prijetnem teku so na voljo dve garderobi in tople
prhe. V zimskem času, ali v slabem vremenu pa se rekreirajo v
telovadnici ali v trim kabinetu ŠRC Ježica. Ko zapade sneg si
tekači nadenejo smuči in tečejo na nekaj kilometrov dolgih tekaš-
kih stezah v okolici Ježice.

• TONE OVEH(45), Zagrebška 26, elektrodelovodja:
- Prej sem se ukvarjal s težko atletiko, z rokoborbo in sem

čutil potrebo po rekreaciji, da obdržim fizično kondicijo'. Odločil
sem se za tek v naravi, ker sem v bivši delovni organizaciji
tekmoval v tekih na športnih igrah gradbincev. Tek je najbolj
primerna oblika rekreacije za vsakega občana, saj nudi celoletno
aktivnost, ki človeka psihično in fizično sprosti.

• TATJANA ZALOŽNIK (40), Glinškova ploščad 2, frizerska
pomočnica:

- Tečem že šesto leto dvakrat tedensko. Zberemo se ob
določeni uri in tečemo na Rašico. Ne forsiramo, vsakdo teče po
svojih močeh. Po teku se počutim izredno sveže, pomirjeno.
Zadovoljna sem in seveda lačna, ker je zrak svež. Priporočam
vsem ženskam, da tečejo v naravi in se s tem znebijo odvečnih
kilogramov.

• ANI ŠTUPAR (45), Pavšičeva 39-c Šiška, računovodstvo v
»Gradisu«:

- Kolegica Helena Žigon me je nagovorila, naj se pridružim
rekreativcem Ježice. Že na začetku sem ugotovila, da gre za zelo
prijetno druščino entuziastov, ki jim je skupna Ijubezen tek v
naravi. Prej sem bila smučarka in tek mi služi za fizične in
psihične priprave, ker tekmujem v alpskih in nordijskih discipii-
nah na delavskih športnih igrah gradbincev. Navdušena sem nad
teki in v klub sem pritegnila tudi sodelavko Ljubo Libenšek.

• HELENA ŽIGON (56), Martina Krpana 24, Šiška, upokojena
uslužbenka:

- Pridružila sem se tekačem pred štirimi leti, ko sem tekmo-
vala za brazde vzdržljivosti »Kaveljci in korenine«. Potem sem
začela teči pri klubu Rekreacija Ježica. Tek me sprošča, uživam v
njem. Družba je imenitna. Prej sem imšla težave s srcem, želod-
cem, z živci. Dve leti, odkar sem v tem klubu pa nimam več
nobenih težav z zdravjem. Predlagam, da za teke žensk določijo
kategorije nad 40 let starosti namesto nad 30.

• MARJAN ČERIN (49), Ob potoku 26, Moste-Polje. strdjni
ključavničar:

- Teči sem začel pred štirimi leti. Operiran sem bil na hrbte-
nici in so mi zdravniki svetovali tek v naravj. Pred enim letom me
je prijatelj Jože Kreč povabil k rekreaciji na Ježici. Prišel sem in
ostal. Tečem tri ali štirikrat tedensko. Tek mi je sprostitev, veselje,
razvedrilo. Tečejo tudi moji otroci: dva sinova in hčer, žena pa ni
navdušena za to obliko rekreacije. In še nekaj: odkar tečem v
naravi ne hodim več k zdravniku!
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